
Protokół Nr 28/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 22 lipca 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Waldemar Słupski, p. Robert Radzymiński, zgodnie z załączoną listą obecności 

oraz Skarbik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Inspektor w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Patryk Kozłowski, Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących – p. Bogdan Malinowski oraz Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz. 

 

I. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1.  Utworzenie Ośrodka Rozwoju Edukacji. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami:  

1. Sprawa protestu mieszkańców odnośnie sposobu zagospodarowania nieruchomości 

położonej przy szpitalu. 

II. Wydział Finansowy: 

1. Wnioski finansowe. 

2. Sprawa czynszu dla jednostek powiatowych w Przychodni Obwodowej w Nidzicy. 

3. Powołanie Zespołu do przeprowadzenia analizy sytuacji finansowej ZOZ. 

 

Ad. I. 

p. Patryk Kozłowski poinformował o wprowadzeniu w województwie warmińsko-mazurskim 

pilotażowego projektu utworzenia Ośrodków Rozwoju Edukacji w okresie 1 września 2011 r. – 30 

czerwca 2012 r. W naszym powiecie mają powstać 2 etaty szkoleniowe w zakresie kształcenia 

zawodowego. Wkład powiatu polega na znalezieniu lokalu na umiejscowienie tych osób. Rekrutację 

przeprowadzi Warszawa. Dodał, że kończy się umowa ZNP na wynajem lokali w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. Można by jedno pomieszczenie zostawić na potrzeby nowego Ośrodka Rozwoju 

Edukacji. 

Zarząd polecił dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących porozumieć się z ZNP w kwestii 

wyboru i wynajmu lokali. 

p. Renata Mróz poprosiła dyrektora ZSO o omówienie wniosku o dofinansowanie kwotą 20.000 

zł zakupu materiałów do remontu szatni oraz instalacji wentylacji w sali gimnastycznej. Dodała, że w 

sierpniu można wprowadzić zmiany do budżetu. 

p. Bogdan Malinowski zaznaczył, że remont szatni wyniesie ok. 15.000 zł. Wentylacji nie 

ujmował. Dodał, że niebawem zakończone zostanie układanie linoleum. Ponadto na poddaszu są klasy, 

które nie były malowane. Dyrektor podkreślił, że tydzień już stoją rusztowania, a wykonawca dachu nie 

zjawił się, aby wykonać komisyjną odkrywkę dachu. Po kilku poprawkach dachu, klasy lekcyjne ciągle 

są zalewane.  

 

 p. Patryk Kozłowski i p. Bogdan Malinowski opuścili salę obrad, a dołączyła p. Iwona 

Urbanowicz. 

 

Ad. II. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęło kolejne pismo od mieszkańców bloku przy 

szpitalu. Zaznaczyła, że od 2009 r. prowadzona jest sprawa nabycia gruntu przy szpitalu i są w tej 

sprawie protesty. ZOZ planował w tym miejscu wiaty dla karetek. Mieszkańcy natomiast cały czas 

protestują przeciwko temu. Dokonano już podziału gruntu. Nabyć go może samorząd. Przeczytała 

pismo protestujących mieszkańców. Zaznaczyła, że udzielono na nie odpowiedzi, ale nie była ona dla 

mieszkańców zadowalająca. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że stanowisko w tej sprawie się nie zmieniło. 
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p. Waldemar Słupski uważa, że trzeba wszystkich równo traktować, bo czym się różnią karetki od  

prywatnych samochodów? 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że mieszkańcom przeszkadza hałas wyjeżdżających w nocy 

karetek. Przez ileś lat to znosili. 

Pan Starosta stwierdził, że wygodniej się mieszka, gdzie jest cisza, ale nie widzi możliwości 

przesunięcia Pogotowia w inne miejsce. 

p. Waldemar Słupski zauważył, że karetki sygnał włączają dopiero na ulicy.  

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że planowano postawić wiatę, gdy był inny plan 

wykorzystania placu. Działka jest wydzielona wzdłuż ogrodzenia. Ponadto szpital nie ma już żadnych 

poważnych planów odnośnie zagospodarowania tego terenu. Sądzi, że ta informacja powinna uspokoić 

wspólnotę. Przygotowała krótką odpowiedź dla mieszkańców, którą przeczytała.  

Zarząd Powiatu przyjął protest mieszkańców do wiadomości i będzie miał go na względzie. 

Zaakceptował również treść przytoczonej przez p. Iwonę Urbanowicz odpowiedzi. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje dotyczące gruntów w Jabłonce. Wydane jest 

postanowienie w sprawie podziału. Czeka na wydanie decyzji. Po tym Zarząd podejmie rozważy, jakie 

podjąć działania. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. III. 

1) p. Renata Mróz przypomniała, że w poniedziałek odbędzie się przetarg na kredyt 

długoterminowy. Podpisywać dokumenty mieli Pan Starosta i Wicestarosta, ale ze względu na to, że 

Pan Starosta będzie na urlopie, prosiła o wytypowanie jednego członka Zarządu do zatwierdzenia 

dokumentacji przetargowej. Do czynności tej Zarząd wytypował p. Waldemara Słupskiego. 

 

Następnie p. Renata Mróz przedstawiła wnioski finansowe o zmiany w budżecie powiatu: 

1) decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono plan dotacji celowych na 2011 r. w 

dziale 750 rozdziale 75045 § 2110 o kwotę 354 zł. Zmiana powstała na skutek niewykorzystania dotacji 

przyznanej na organizację i przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu nidzickiego. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

2) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcia, a mianowicie:  

- zmniejszenie wydatków o kwotę 23.398,40 zł  w dziale 750- administracja publiczna rozdziale 

75020 – Starostwa Powiatowe § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia (aktualizacja oprogramowania 

i odnowienie certyfikatu podpisu elektronicznego) w kwocie 22.994,40 zł, § 4480-podatek od 

nieruchomości – w kwocie 167 zł i § 4500 – pozostałe podatki na rzecz budżetów j.s.t. – w kwocie 

137,00 zł , 

- zwiększenie wydatków o kwotę 23.298,40 zł w dziale 750- administracja publiczna, rozdziale – 

75011 - urzędy powiatowe § 4440 – odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w kwocie 76 

zł, w rozdziale 75020 – Starostwa Powiatowe, § 4300 – zakup usług pozostałych (aktualizacje)  w 

kwocie 22.000 zł, § 4410 – podróże służbowe krajowe – w kwocie 1.172,40 zł, § 4440 – odpisy na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych – w kwocie 50 zł. Zarząd wyraził pozytywną opinię. 

3) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o zwiększenie wydatków o kwotę 20.000 zł w 

rozdziale 80120 licea ogólnokształcące § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia. Zmiana ta powstała 

w związku z potrzebą zakupu materiałów do remontu szatni i zainstalowania wentylacji na sali 

gimnastycznej ZSO w Nidzicy. Remont klas, wymiana podłóg oraz remont szatni wnikają z zaleceń 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olsztynie z terminem wykonania do końca 2011 r. Zarząd 

wyraził pozytywną opinię i przesunął środki na w/w/ cel z planu przy Starostwie rozdz. 80120,         

§ 4270. 

4) na podstawie porozumienia z Ministrem Gospodarki wprowadza się do budżetu powiatu 

52.000 zł w rozdziale 90019 §2120 na realizację zadania pt.: „Program usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu powiatu nidzickiego”. Zarząd wyraził pozytywną opinię.  
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Powyższe cztery zmiany, pozytywnie zaopiniowane przez Zarząd Powiatu, zawarte zostały 

w uchwale Nr 60/2011 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie. 

 

W związku z powyższymi wnioskami nastąpiły zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu 

powiatu w 2011 r., które należy wprowadzić do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu, a dotyczą 

one dotacji Ministra Gospodarki dla Powiatu  Nidzickiego w kwocie 52.000 zł oraz zmniejszenia 

dotacji Wojewody w dziale 750 rozdziale 75045 § 2110 o kwotę 354 zł (kwalifikacja wojskowa). 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 61/2011 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nidzickiego za lata 2011-2026. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Wójta Gminy Janowiec Kościelny o dofinansowanie 

remontu nawierzchni chodników i miejsc parkingowych w Janowcu Kościelnym przy drodze 

powiatowej. Na inwestycję gmina pozyska 75% środków zewnętrznych. Udział powiatu wyniósłby 

7.362 zł. Zaznaczyła, że na najbliższej sesji należałoby wprowadzić do budżetu dofinansowanie 50% 

wkładu gminy. 

Pan Starosta stwierdził, że należy popierać takie inicjatywy gmin, jeśli jest dofinansowanie z 

zewnątrz. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wniosek Gminy Janowiec Kościelny. 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

odnośnie możliwości spłaty pożyczki. 

 

2) Pan Starosta poinformował, że ZOZ podważa uzgodnienia odnośnie czynszu dla jednostek 

powiatowych w Przychodni. Przypomniał, że ZOZ otrzymał Przychodnię pod warunkiem 

wykorzystania obiektu na realizację zadań statutowych. Prawie wszystkie poradnie przeniesiono do 

szpitala, a w Przychodni działają prywatne podmioty. Zaznaczył, że ZOZ zwracał się z wnioskami o 

dotacje na dach w kwocie 28.000 zł oraz na kanalizację w kwocie 13.000 zł. 

p. Renata Mróz przedstawiła uwagi ZOZ do projektów umów dotyczących najmu lokali dla 

jednostek powiatowych w Przychodni. Zarząd nie wyraził zgody na zmianę zapisów w § 7 ust.2 umowy 

z PCPR oraz zaznaczył, że w przypadku zmiany wzrostu kosztów eksploatacyjnych, każda podwyżka 

opłaty winna być poparta właściwym aneksem. 

p. Renata Mróz podała proponowane przez ZOZ stawki czynszu: w przypadku PCPR -15,71 zł, 

natomiast dla Poradni – 19,61 zł. Zarząd rozumie trudną sytuację ZOZ i brak możliwości 

akceptacji zaproponowanych przez Zarząd stawek najmu. Żeby nie dopuścić do straty dla ZOZ         

i zagrożenia wykonania planu finansowego, Zarząd przychylił się do proponowanych stawek 

najmu. 
 

3) p. Renata Mróz omówiła sprawozdanie o stanie zobowiązań szpitala. Zaznaczyła, że ZOZ 

spłaca kredyty poręczone przez powiat i jeszcze pozostaje 863.000 zł do spłaty. Niepokoi fakt, że z 

tytułu dostaw jest aż 374.000 zł zobowiązań wymagalnych i obawia się braku płynności finansowej. 

Część opisową za I półrocze ZOZ powinien dostarczyć do poniedziałku. Jeśli będą przeterminowane 

płatności, to pojawią się odsetki karne. Dodała, że w bieżącym roku jest ok. 1.400.000 zł poręczenia. 

Wpłynęło pismo o zmianę harmonogramu spłaty kredytu. Dyrektor ZOZ proponuje aby termin 30 

września  i spłatę  w kwocie 297.000 zł odroczyć do 31 marca 2012 r., natomiast ratę w tej samej 

wysokości z 31 grudnia 2011 r. – przesunąć na 30 czerwca 2012 r. W roku 2009 ZOZ spłacił 950.000 

zł, w 2010 otrzymał niższy kontrakt, a spłacił 994.419 zł. Poza tym, co roku ZOZ świadczy 

ponadlimitowe usługi, za które nie otrzymuje pełnego zwrotu. W 2011 r. wystarczyło na pokrycie 

bieżących zobowiązań krótkoterminowych.  

Pan Starosta poinformował, że kilka miesięcy temu na podstawie dokumentów ZOZ, p. 

Śmietanko na Radzie Społecznej ZOZ stwierdził, że nie widział tak dobrze prosperującego Zespołu. 

Jednak sytuacja jest zła. Uważa, że dobrze byłoby powołać zespół do zbadania sytuacji finansowej 

ZOZ. Zaproponował jego skład w osobach: Pan Wicestarosta, Pani Skarbnik, radca prawny, audytor i 
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Pani Sekretarz. Na przewodniczącego zespołu zaproponował Pana Wicestarostę. Zadaniem tej grupy 

byłoby przygotowanie materiałów i analiz do dyskusji. 

Zarząd jednogłośnie poparł propozycję Pana Starosty o powołaniu Zespołu do zbadania 

sytuacji finansowej ZOZ, w proponowanym wyżej składzie. 

 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że trzeba się zastanowić, czy podpisać umowę na poręczenie kredytu 

na remont bloku operacyjnego. Czy ZOZ będzie miał wkład własny na w/w remont, jeżeli nie ma na 

spłatę zobowiązań z tytułu towarów i usług oraz kredytów.  

p. Robert Radzymiński uważa, że trzeba sprawdzić na jakich procedurach powstają nadlimity, że 

NFZ nie chce za nie płacić. 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek ZOZ o dotację w kwocie 13.000 zł na częściową wymianę 

rur kanalizacyjnych w Przychodni.  

Ze względu na brak wolnych środków finansowych w budżecie powiatu, Zarząd 

zaopiniował wniosek negatywnie. 

 

p. Renata Mróz powróciła do pisma ZOZ z zapytaniem, czy można przesunąć środki z remontu 

pomieszczeń Pogotowia na remont dachu na budynku Pogotowia.  

Zarząd nie wyraził zgody na zmianę przeznaczenia środków finansowych. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że wysłano do ZOZ prośbę o informację o wysokości spłat 

kredytu. Jeśli będą spłaty realizowane, będzie możliwość uwalniania środków. W związku z tym, że są 

braki w PZD i PCPR, przeanalizuje wnioski jednostek i przedstawi je Zarządowi przed kolejną sesją 

Rady Powiatu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Pan Starosta zamknął posiedzenie Zarządu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 


